
Zápis ze 7. zasedání Akademického senátu FCHI dne 22. 9. 2011 
(číslujeme od prvního zasedání po zvolení v únoru-březnu 2011) 

 
Přítomni: Ing. Kamil Záruba, Ph.D.  402 
 Dr. Ing. Pavel Vrbka  403 
 Ing. Jiří Lindner, Ph.D.  409 
 RNDr. Miroslava Dubcová, Ph.D.  413 
 Ing. Dana Strachotová, Ph.D.  437 
 Ing. Ladislav Fišer, Ph.D.  444 
 Ing. Pavel Hrnčiřík, Ph.D. 445 
 Ing. Jiří Maršálek  dokt. st. program 
 Ing. Jiří Dohnal  dokt. st. program 
 Aleš Novák  student  
 
Omluveni: Bc. Eva Hofmanová  student 
 
 
 
1. Informace z KD: 

• Dne 5. a 6. 9. se konalo výjezdní zasedání KD s tématem hodnocení zaměstnanců 
− buduje se intranetový portál, který zajistí efektivitu práce pro hodnocené i hodnotitele 
− první „cvičné“ kolo proběhne koncem tohoto roku 
− první „ostré“ kolo proběhne začátkem roku 2012 
− pan děkan s touto problematikou seznámí zaměstnance na schůzích ústavů 

• Protože v tomto semestru budou tři pátky volné, bude se v úterý 25.10. učit podle 
pátečního rozvrhu 

2. ÚPŘT nebude již od tohoto semestru učit předmět AVT pro FTOP. FCHI nemůže donutit 
FTOP, aby do svých studijních plánů předmět AVT zařadila. FTOP si vytvořila předmět svůj 
s podobnou náplní, aby zajistila učitelům FTOP úvazky. Je to evidentně reakce na rozdělování 
financí podle výkonů a striktní počítání studentohodin. 

3. Kolegyně Ing. Hofmanová ukončila řádně studium, čímž končí její mandát ve studentské části 
AS. Protože při řádných volbách nebyl zvolen žádný náhradník, měly by se vypsat doplňující 
volby. Vzhledem k časovým možnostem a konci mandátu studentské části AS v březnu je to 
neefektivní a problematické. 

4. Protože ke 31.12. 2011 končí funkční období zástupců v Radě vysokých škol, je potřeba vybrat 
zástupce fakulty do RVŠ na období 2012 až 2014. Za období 2009 až 2011 je zástupcem 
fakulty Prof. Pavel Matějka. Zástupce fakulty je potřeba vybrat do 3.10., aby AS VŠCHT na 
svém zasedání 4.10. mohl shromáždit zástupce z jednotlivých fakult a doplnit celoškolské 
zástupce, členové AS FCHI pošlou předsedovi návrhy mailem do středy 28.9. a koncem týdne 
proběhne elektronické hlasování.                                                                                                      
Navržen byl jediný kandidát na zástupce a to Prof. Matějka, který s funkcí souhlasí a kterého 
AS korespondenčním hlasováním (9/0/2) do funkce zástupce FCHI do RVŠ schválil. 



5. Různé: 
• Na dotaz jak se vyvíjí situace s místnostmi po ČVUT, odpověděl předseda: na KD bylo 

řečeno, že ač evidentně ČVUT místnosti vyklidila, s vedením VŠCHT se zatím o předání 
nejednalo. 

• Na dotaz jak je to s pitností vody z vodovodu, že z chodeb zmizely stojany s pitnou vodou a 
u některých vodovodů cedulky, že voda není pitná, zmizely, u některých ne, neumí nikdo 
z AS FCHI odpovědět. Předseda pošle dotaz na správu budov a bude AS o odpovědi 
informovat. 

6. Členové AS se dohodli, že pro všechny přijatelný termín zasedání je čtvrtek od 930 do 1045. 
Termín příštího zasedání je čtvrtek 13.10. 2011 v 930 na děkanátě. 

 
 

V Praze 1. 10. 2011 
Ing. Ladislav Fišer, Ph.D. 
předseda AS FCHI  


